

報名表編號 Enrollment Form No :	收取日期 Receiving Date :	總捐款額 Total Amount of Donations :

關注乳癌步行籌款2009報名表 Breast Cancer Awareness Walkathon 2009 Registration Form

請用正楷填寫 Please fill in BLOCK LETTERS

請於適當空格填 Please the appropriate boxes.

<input type="checkbox"/> 個人報名 Individual Participant				
報名入姓名 Name of Enrollee:				
電話 Tel.:		電郵 Email:		
地址 Address:				
緊急聯絡人姓名 Name of Emergency Contact Person:		電話 Tel.:		
參加人數 No. of Participant(s):		× \$ <input type="text"/> (每名參加者最低捐款額港幣\$300 Minimum donation of HK\$300 per person)		
總捐款額 Total Donations: \$ <input type="text"/>				
<input type="checkbox"/> 我未能出席，但我願意一次過捐款支持是次活動，現附上一張\$ <input type="text"/> 的劃線支票(支票抬頭請寫「香港乳癌基金會」)。				
I will not attend but would like to make a one-off donation to support the event and enclose a crossed cheque of \$ <input type="text"/> made payable to "Hong Kong Breast Cancer Foundation".				
支票號碼 Cheque No.:		銀行名稱 Name of Bank:		
收據 Receipt: <input type="checkbox"/> 需要 Yes <input type="checkbox"/> 不需要 No				
簽署 Signature:				
贊助人姓名 Name of Sponsor(s)	捐款額 Amount \$	現金 Cash / 支票號碼 Cheque No.	銀行名稱 Name of Bank	收據：需要 / 不需要 Receipt: Yes / No
總數 Total:		(如需額外贊助表，請自行影印。 If you need extra sponsorship forms, Please feel free to make copies.)		
<input type="checkbox"/> 團體報名 Group Participant (若是團體報名，我們將直接與你聯絡，安排報名事宜。 For group participants, we will contact you directly for separate arrangement)				
團體名稱 Name of Group:				
聯絡人姓名 Name of Contact Person:				
電話 Tel.:		電郵 Email:		
聯絡地址 Mailing Address:				
我 / 我們將會參與以下獎項 I / We will participate in the award(s) below				
<input type="checkbox"/> 「粉」墨登場獎 Best Dress Pink Award		<input type="checkbox"/> 個人最高籌款獎 Top Fundraiser Award		<input type="checkbox"/> 最高參與率獎 Highest Participation Rate Award

備註

- 截止報名日期為2009年10月12日。請於此日期前將報名表及捐款(劃線支票抬頭請填「香港乳癌基金會」)交回或郵寄至香港北角木星街9號永昇中心22樓香港乳癌基金會收。
- 捐款HK\$100或以上可申請免稅。(稅局檔號：91/7226)
- 如需收據，請附上貼上郵票的回郵信封。本會將把收據一律寄給參加者，再由參加者自行分發給贊助人。
- 歡迎3歲或以上人士參與，3-14歲的參加者必須由成人陪同。
- 惡劣天氣指引
 - * 熱帶氣旋警告信號：如活動當日上午6時仍然懸掛八號或以上風球，活動將取消。
 - * 暴雨警告信號：如黑雨警告在活動三小時前仍然生效，活動將會取消。
如黃雨或紅雨警告生效，於安全情況下，活動照常進行。
- 如有查詢，請致電2525 6033。

Remarks

- Please return this registration form with the donations to: Hong Kong Breast Cancer Foundation, 22/F, Jupiter Tower, 9 Jupiter Street, North Point, Hong Kong. on or before **12 October 2009** (Cheques should be made payable to "Hong Kong Breast Cancer Foundation").
- Donations of HK\$100 or over are tax-deductible. (IP File No: 91/7226)
- Please attach a self-addressed envelope with postage paid if a receipt is required. Receipts required by sponsors will all be mailed to the participants for their own distribution arrangement.
- Participants aged 3 or above are welcome. Participants aged 3 – 14 must be accompanied by an adult.
- Code of Practice in times of inclement weather
 - * **Typhoons:** For Signal No. 8 or higher, if the signal is still on at 6 a.m. on the day of activity, the activity will be cancelled.
 - * **Rainstorm Warning:** For Black signal, if the signal is still on 3 hours before the activity, the activity will be cancelled.
For Amber or red signal, activity will be conducted under safe conditions.
- For enquiries, please call 2525 6033.